
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 12.6.2024 kl. 19.00-22.15 
 

Deltagere: Morten, Hans Erik, Simon, Lars, Kamilla og Jesper + Knud Aage, Svend og 

Henrik (sponsorudvalg)  

Afbud:  Thomas, Dan 

 

Dagsorden Referat 

1) Drøftelse, fremtidens sponsorudvalg (45 
min) 

Dan, Henrik (Buller) og Poul Otto trækker sig fra sponsorudvalget. 
  
Ulrik Lauridsen har meldt sig og er klar i stedet.  
Der skal findes en kandidat fra bestyrelsen – i stedet for Dan. Vigtigt med tæt 
kontakt mellem sponsorudvalg og bestyrelsen. Der er dialog med mulig 
kandidat. 
 
Nuværende model for sponsorudvalget drøftes;  

- Vurderes af udvalget tilpas.  
- Mødes 3 x årligt. 
- Meget af arbejdet ligger i nov.-dec. Bestyrelsen har nedgang i 

opgaver i denne periode, så bestyrelsen burde kunne byde ind her.  
 
Det drøftes, om der kan indkræves mindre beløb ved nuværende sponsorer, 
hvis vi ikke skifter tøjet ud. Med obs på bæredygtighed.  
 
Prisstigning samt antal af banderomkring bane 1 for 2025 drøftes – bud 
1500-2000kr. 
 
Der foreslås at lave et positivt skriv til sponsorere, hvori der sættes spot på, 
hvad sponsorater er gået til samt en stor tak for støtten. Kan evt. uddeles af 
en årgang. 
 
Ovenstående kan evt. udleveres sammen med faktura – så frem dette ikke 
skal sendes digitalt. HE undersøger muligheder via KlubOffice, Billy el. 
alternativer. 
 
Jesper Fabrin tager fat i Jesper Johansen mhp., om han vil indgå i 
sponsorudvalget, jf ovenstående.  

2) Siden sidst (30 min) (JF) 

• Anders Dreyer 

• Bane 1 

• Vaskerum 

• Opsamling Unisport 

• EFB piger 

• JF har kontaktet FIFA. Der er intet at gøre for nu. Der afventes.  

• Esbjerg Kommune overtager bane 1 d. 1/7-24. Opsætning af bander 
forventes påbegyndt derefter.  
Det drøftes om Fodboldskole ’24 kan afvikles på bane 1 – SH går 
videre med det. 

• Vi er næsten i mål. SH fortsætter arbejdet. Rummet forventes at 
kunne tages i brug efter sommer. 

• Kontrakt med Unisport træder i kraft pr. 1/7-24. Første levering fra 
Unisport er kommet (Get Movin’ + målmandtrøje). JF og LP har 
møde med Unisport d. 17/6 mhp. gennemgang af 
hjemmeside/online køb.  

• Der arbejdes fortsat; bl.a. i sponsorere, valg af årgange, ansættelse 
af trænere og holdansvarlige mm. Samarbejdsaftalen er til 



 

 

godkendelse. 

3) Økonomi (45 min) (HE+KS) 

• Perioderegnskab ÅTD 

• Restancer 

• Sag om udmeldelse 

• Gennemgang v. HE. Er sendt pr. mail til bestyrelsesmedlemmer d. 
10/6-24 

• KS gennemgår restancelisten. Den er meget lang i denne omgang – 
længere end normalt. Enkle restancer drøftes og der tages 
beslutninger om håndtering heraf. KS og JF går videre med det.  

• JF. orienterer 

4) Sport (30 min) (MM) 

• Generel status 

• Holland 
o Bambusa / KB – salg? 

• EM arrangementer 

• Fodboldskole 

• JM / indendørsstævne? 

• Spørgeskema DBU J 
 

• Sportsudvalget har færre mødegange og er nu mere på banerne. 
Fungerer godt. 
Der arbejdes på rekruttering af trænere til efterårssæson 2024, med 
få undtagelser er aftalerne på plads.  

• Jonna Frederiksen og Susanne Nørregård har meldt sig som 
ansvarlige for planlægning og koordinering af udlandstur. Holland-
turen tilbydes som udgangspunkt U15-U19. Første gang forår 2025. 
Bambusa og Kræftens Bekæmpelse har henvendt sig – mulig 
indtægtskilde til Holland. MM fremlægger dette for Jonna og 
Susanne. JF fremsender materiale til MM. 

• Planlægningen er i gang. Mange tilmeldte til de pt. 3 kommende 
arrangementer, i alt 310 dd. 

• Planlægningen er i gang. Lidt færre tilmeldte pt. end deltagende 
sidste år. De sidste tilmeldinger jagtes på SoMe de kommende 
uger. 

• Vi går ikke videre med JM tilbuddet. Men undersøger at afholde 
vores eget RBK indendørsstævne for børn/unge, fx i feb/mar 2025. 

• T.O. - JF har udfyldt spørgeskema omk. klubben håndtering af 
kønsidentiteter og forståelse.  
 

5) Opsamling Tulipanfest (30 min) (KS / JF) 

• Referat fra evalueringsmøde er 
vedhæftet 

• Fremadrettet skal vi være særlige obs på barformændenes reelle 
opgave samt de frivilliges håndtering af alkohol, koordinering af 
arbejdsopgaver. 

6) Evt. (15 min) (JF) 

• Skilteudvalg 
• Emil fra Sydjysk Sparekasse har tilbudt at sponsorere nye skilte til 

Sydjysk Sparekasse Arena. MM og JF kommer med udkast hertil.  

 


